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Zápisnica č. 1 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 14. júla 2022, 10:45,  

zasadačka SZĽH, Trnavská cesta 27/B, Bratislava / aplikácia M-Teams  
 (podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov  

zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 
 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. Pék, R. Sýkora, I. Andrejkovič 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/: pp. J. Kužma, T. Pšenka, L. Jurík, F. Štolc, M. Štrbák, R. Kompas, R. Somík, R. 
Konečný 
Člen Komisie mládeže SZĽH /neprítomný - ospravedlnený/: p. T. Chrenko  
Prizvaní /prítomní osobne/: K. Šinkovič (ŠO SZĽH) 
Prizvaní /prítomní on-line M-Teams/: regionálni sekretári – pp. P. Matejka (SsZĽH), M. Novák (ZsZĽH), J. Büdi (VsZĽH), M. Lažo (člen 
VV SZĽH), M. Dráb (člen VV SZĽH), M. Handzuš (člen VV SZĽH), J. Filc (mentor- Met.odd. SZĽH), P. Remžík (sekretár KM- ŠO SZĽH), J. 
Laifer (Matrika SZĽH) 
 

Pre uznášaniaschopnosť KM a prijímanie rozhodnutí je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných členov. 
 

PROGRAM:  
1. Otvorenie (10:45-10:50) 
2. Informácia o uznesení VV SZĽH o predĺžení mandátu Komisie mládeže SZĽH (10:50-10:55) 
3. Sumarizácia prihlásených družstiev spĺňajúcich podmienky na prihlásenie sa do súťaží SZĽH 2022/2023 - EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, 

SŽAA, SŽA, MŽAA, MŽA, HP5, HP4 (10:55-11:15) 
4. Prihlášky družstiev nespĺňajúcich podmienky na prihlásenie sa do súťaží SZĽH 2022/2023 (11:15-11:30) 
5. 1LJ 2022/2023 - formát súťaže, termínovník (11:30-11:45) 
6. 1LD 2022/2023 - formát súťaže, termínovník (11:45-12:00) 
7. Žiacke súťaže SŽAA, SŽA, MŽAA, MŽA - ZsZĽH, SsZĽH, VsZĽH (12:00-12:45) 
8. Divoká karta v súťažiach STŽ AA, MLŽ AA 2022/23 – diskusia I. (12:45-13:05) 
9. UKR hráči v mládežníckych súťažiach SZĽH – stanovisko IIHF,  diskusia II. (13:05-13:35)  
10. Rôzne (13:35-13:45) 
11. Záver 

 

K bodu 1) Otvorenie 
Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, nakoľko neboli žiadne, 
zasadnutie bude prebiehať podľa programu.  
 

K bodu 2)  Informácia o uznesení VV SZĽH o predĺžení mandátu Komisie mládeže SZĽH  
Predseda KM SZĽH informoval o uzneseniach VV SZĽH zo zasadnutia 29.6.2022:  
VV SZĽH na návrh prezidenta SZĽH volí za predsedu Komisie mládeže SZĽH L. Péka na nové štvorročné funkčné obdobie. 
VV SZĽH schválil pozastavenie účinnosti bodu 8.1. Štatútu Komisie mládeže SZĽH. Výkonný výbor SZĽH následne schválil predĺženie funkčného 
obdobia doterajších členov Komisie mládeže SZĽH do 30.09.2022. Po skončení uvedeného funkčného obdobia Výkonný výbor SZĽH zvolí 
členov Komisie na riadne štvorročné funkčné obdobie. 
 

K bodu 3)  Sumarizácia prihlásených družstiev spĺňajúcich podmienky na prihlásenie sa do súťaží SZĽH 2022/2023 - EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, 
SŽAA, SŽA, MŽAA, MŽA, HP5, HP4 
Prezentovaný materiál („Sumár prihlásených družstiev“ príloha č.1) 
 

K bodu 4)  Prihlášky družstiev nespĺňajúcich podmienky na prihlásenie sa do súťaží SZĽH 2022/2023 
Prezentovaný materiál („Prihlášky družstiev nespĺňajúcich podmienky na prihlásenie sa do súťaží SZĽH 2022_2023“ príloha č.2) 
● p. Kompas- súhlasí s výnimkou pre HK Slovan Gelnica, ale s podmienkou prihlásiť družstvo do súťaže MLŽ na ďalšiu sezónu  
 

KM SZĽH hlasovala o návrhu rozhodnutia č.1 (ZA: 11, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 1- rozhodnutie prijaté) 
 

Rozhodnutie KM SZĽH 1/1/2022-23 
KM SZĽH odporúča VV SZĽH akceptovať žiadosť HK Slovan Gelnica o prihlásenie družstva do súťaže starších žiakov, aj napriek nesplneniu 
podmienky prihlásenia družstva do súťaže mladších žiakov a udeliť výnimku.  
 

● p. Pék- informoval o žiadosti HC Lamač o výnimku, 
● p. Laifer- nemajú aktualizované podpisové vzory, žiadna komunikácia od klubu, 
● p. Novák- nevidí prekážky v prijatí klubu do súťaže na výnimku,  
● p. Lažo- komunikoval s p. Kristekom, ešte nemal povolenia od bývalého vedenia, bude s nimi komunikovať ďalej, stanovisko prednesie na 
VV SZĽH, 
●p. Pék- informoval o nesplnených podmienkach pre prihlásenie družstiev prípraviek HP5, HP4, 
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●p, Kužma- prišli nové deti, neboli ešte zaradené do turnajov, lebo nespĺňali základné požiadavky, ostaršení druháci ešte nehrali zápasy, 
●p. Jurík- nábory do týchto kategórii sa robia počas roka, teraz aj kvôli COVID-19 prišli aj staršie deti neskôr, pre budúcu sezónu navrhuje, 
aby  pre HP4 neboli podmienkou štarty hráčov, 
●p. Kompas- na túto sezónu dať výnimku, budúcu sezónu by sa to už malo zastabilizovať, nech sú hráči aspoň registrovaní, 
●p. Pék- nabádať kluby, aby  hráči HP4 hrali, budúcu sezónu v HP5 budú potrební aktívni hráči; 4HT nesledovať 
 

KM SZĽH hlasovala o návrhu rozhodnutia č.2 (ZA: 11, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 1- rozhodnutie prijaté) 
 

Rozhodnutie KM SZĽH 2/1/2022-23 
KM SZĽH odporúča VV SZĽH udeliť výnimky pre družstvá HP4 a HP5, ktoré nesplnili podmienky prihlásenia družstiev do  súťaže pre 
sezónu 2022/2023 z dôvodu nedostatočného počtu aktívnych hráčov.  
 

K bodu 5)  1LJ 2022/2023 - formát súťaže, termínovník 
prezentovaný materiál („1LJ návrhy formátu súťaže“ príloha č.3) 
●p. Kužma- kluby budú pozerať skôr na ekonomiku, posledný variant by bol pre nich najlepší (3skupiny), náklady sa zvýšili o cca 0,50 €/km, 
tiež ubytovanie, strava, 
●p. Kompas- ideálne na dve skupiny, ale ekonomicky najlepší variant 2, 
●p. Filc- kvalita konfrontácie- dve skupiny, ekonomika- tri skupiny; 1LJ dobrá príprava pre hráčov prichádzajúcich z LD; variant 1/C, 
●p. Jurík- športové hľadisko- dve skupiny, chápe i ekonomickú situáciu, navrhuje dať na výber klubom, 
●p. Štolc- dať dva modely na výber- jeden športový, druhý ekonomický,  
●p. Lažo- dve skupiny, 
●p. Pék- variant 1/C + PD a PB, bez nadstavby, krížové playoff 1-2; východ 7 účastníkov+ alternatívne UKR20, 
●p. Filc- 12 účastníkov, 44 zápasov je veľa, na východe 42 zápasov, vysoké čísla, 
●p. Lažo- počet zápasov by vyriešil problém klubom, ktoré nemôžu ďalej postúpiť do playoff- môžu hrať viac zápasov, 
●p. Filc- Prievidzu nechať na východe- skupina ZÁPAD 11 družstiev, skupina VÝCHOD 8 družstiev  
 

K bodu 6)  1LD 2022/2023 - formát súťaže, termínovník 
prezentovaný materiál („1LD návrhy formátu súťaže“ príloha č.4) 
●p. Filc- našim cieľom je, aby hráči cítili šancu hrať o vyššie méty;  ekonomické hľadisko - variant 2/B, ale tu by sa viac malo uprednostniť 
športové hľadisko - variant 1/A - to je to, čo očakávame od súťaže,  
●p. Štolc- pozeral by som na športové hľadisko, 
●p. Kužma, L. Jurík- 1/A 
●p. Pšenka- kluby budú pozerať viac na ekonomickú stránku, 
●p. Andrejkovič- 1/A po športovej stránke, ponúknuť klubom na diskusiu aj o 2/B, 
●p. Somík- 1/A aj z pohľadu, že sa potom pripájajú k extralige, 
●p. Dráb- za Dolný Kubín variant 2/B- ekonomický variant,  
●p. Matejka, p. Novák- dať na výber 1/A, 2/B, 
●p. Kužma- treba dať klubom na výber, osobne je za možnosť 1/A, 
●pp. Štrbák, Konečný- súhlas s p. Filcom, argumenty v prospech 1/A, 
●p. Filc- nepostupujúce družstvá nech hrajú ďalej medzi sebou; namiesto krížového playoff- kvalifikačný turnaj   
 

K bodu 7)  Žiacke súťaže SŽAA, SŽA, MŽAA, MŽA - ZsZĽH, SsZĽH, VsZĽH 
STRED   
● p. Matejka – 9 tímov v „AA“, región Stred navrhuje divokú kartu pre PBY (podklady prezentované aj v rámci regionálneho 
aktívu), 
- v „A“ STŽ 15 účastníkov, „A“ MLŽ 20 účastníkov, návrh cestovania spolu celú sezónu 7/9, 6/8 
 

ZÁPAD 
● p. Novák – 11 tímov v „AA“, divoká karta- úvaha SEN, NZA, HKH – HKH problém so ZŠ (podklady prezentované aj v rámci regionálneho 
aktívu), 
- v „A“ STŽ 15 účastníkov, „A“ MLŽ 18 účastníkov, návrh cestovania spolu 7/9, 6/8 bude ešte komunikovaný s klubmi, termínovník cca 32-34 
termínov 
 

VÝCHOD 
● p. Büdi – 5 tímov v „AA“ dlhodobá súťaž + záujemcovia o divokú kartu (podklady prezentované aj v rámci regionálneho aktívu), 
- v „A“ STŽ 14 účastníkov, „A“ MLŽ 19 účastníkov, návrh cestovania spolu 7/9, 6/8 bude ešte komunikovaný s klubmi,  
- HKM Kežmarok odhlásil družstvo z Ligy starších žiakov „A“, 
- termínovník cca 35 termínov 
● p. Kužma – záujem o divokú kartu majú 4 kluby,  vhodné  by bolo doplniť nepár na pár,  
 

Diskusia: 
● k zasadnutiu sa pripojil p.Handzuš – snahou by malo byť, aby boli žiacke súťaže čo najkvalitnejšie, zbytočne sa v minulosti hrali 1. časť sezóny 
menej vyrovnané zápasy, aby 8. a 6.ročník hrali kvalitné zápasy, najmä 8-aci,  
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● p. Pék – ťažko sa predikuje kvalita družstva pred súťažou, keďže „A“ sú spojené ročníky, Stred navrhuje základnú časť rozdeliť na 2 skupiny 
a následne hrať nadstavbovú časť, 
● p. Jurík – pomôcť by tomu mohli plné štruktúry (kompletne), priorita využiť plnú štruktúru, aby bolo čo najviac najkvalitnejších zápasov, 
● p. Pék – na aktívoch s klubmi v auguste budú komunikované všetky veci pred sezónou,   
● p. Novák – očakáva, že vzhľadom k zmene kategórií AA, A by mala nastať väčšia vyrovnanosť najmä v „A“, 
●p. Pék- vytvorenie pracovných skupín po regiónoch na pomoc pri tvorbe žiackych súťaží, 
 

K bodu 8)  Divoká karta v súťažiach STŽ AA, MLŽ AA 2022/23 – diskusia I.  
●p. Matejka -  o divokú kartu má záujem P. Bystrica, komunikácia s nimi už prebehla; v regióne Stred nedal nikto iný žiadosť, 
●p. Sýkora - 27.7. bude mimoriadne sedenie s primátorom mesta Piešťany, mesto má záujem, aby prevádzka ZŠ fungovala, sú tri možnosti- 
nový správca, ZŠ prevezme mesto, alebo sa opäť dohodnú s p. Lušňákom; je tam však havarijný stav strechy a ĽP- čo sú pomerne veľké 
náklady; otázka začiatku prevádzky ZŠ- september určite nie  
●p. Novák- ZsZĽH žiadna oficiálna žiadosť neprišla, rozmýšľali sme koho doplniť kvôli lepšiemu rozlosovaniu,  
●p. Kompas- malo by sa prihliadať aj na počty v ostatných kategóriách, 
●p. Konečný- kompetenciu by som nechal regionálnemu sekretárovi, aby prišiel s návrhom divokej karty, 
●p. Štolc- kritéria by som nedával vôbec, príde žiadosť a KM ju vyhodnotí, nikdy nebudú všeobecné kritériá,  
●p. Somík- vedúci tréner v klube by mal mať zodpovednosť za zhodnotenie reálneho stavu v klube, či si vie predstaviť hrať vyššiu súťaž, či je 
to prospešné pre hráčov ai. - RI v spolupráci s regionálnym sekretárom a zväzom posúdi udelenie divokej karty, 
●p. Pék- požiadal RS+RI+RM predložiť sumarizáciu divokých kariet za jednotlivé regióny do zasadnutia VV SZĽH,  
 

K bodu 9) UKR hráči v mládežníckych súťažiach SZĽH – stanovisko IIHF,  diskusia II.  
●p. Kužma- pri odpustení poplatkov určiť aj limity, koľko hráčov môže nastúpiť, obmedzenie cudzincov v zápase, brankár- diskusia, ale nechal 
by som SK;   
●p. Konečný- odporúčanie IIHF- odpustiť poplatky, limity, obmedzenia, táto téma má presah mimo športu, treba zvážiť počet - je to na klube 
koľko ich bude v tréningovom procese, na zápas by malo byť obmedzenie; je to len na najbližšiu sezónu 22/23, 
●p. Pšenka- zachovať obmedzenie zahraničných hráčov v zápase, nezasahovať do výšky počtu zahraničných hráčov v súťažiach, poplatky 
odpustiť, tréningový proces zachovať, 
●p. Lažo- doložiť doklad o štatúte utečenca, určite dodržať obmedzenie zahraničných hráčov v zápase, trénovanie je v poriadku,  
●p. Štrbák- osobne je za zachovanie smernice - aj počet aj poplatky, bez výnimiek, 
●p. Kužma- doklad odídenca by sa mal nahrávať už v rámci transferu do systému IS SZĽH,  
●p. Laifer- doklad do IS SZĽH by sa vložil až pri žiadosti o účasť v súťaži, 
 

KM SZĽH hlasovala o návrhu rozhodnutia č.3 (ZA: 11, proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 1 – rozhodnutie prijaté) 
 

Rozhodnutie KM 3/1/2022-23  
KM SZĽH odporúča VV SZĽH odpustiť pre sezónu 2022/2023 hráčom UKR národnosti poplatok za zahraničného hráča v prípade predloženia 
dokladu o dočasnom útočisku/utečenca/ na Matriku SZĽH. KM SZĽH odporúča VV SZĽH zachovať hráčov UKR národnosti pre sezónu 
2022/2023 v režime zahraničných hráčov v zmysle kvót zahraničných hráčov pre jednotlivé súťaže. 
 

●p. Pék- informoval o žiadosti o výnimku MŠHK mládež Prievidza,  
●p. Pšenka- ak by sa žiadosti vyhovelo, môže to byť priestor pre kmeňových hráčov Prievidze hrať súťaž; ale aby nenastal precedens je 
potrebné nastaviť pravidlá, príp. obmedzenia,  
●p. Kužma- obmedzenia by mali zabrániť nekontrolovanému pohybu, resp. aby si ich nestiahli do iných klubov, 
●p. Remžík- či by to pomohlo klubu Prievidza, keďže v prípade udelenia výnimky by  nemohli postúpiť do vyššej súťaže; toto družstvo by 
nebolo klasifikované ako zahraničné klub s družstvom zaradeným do slovenskej súťaže; výnimka by platila na jednu sezónu (2022/2023), 
rovnako by hráči mali doložiť potvrdenie o dočasnom útočisku (inštitút dočasného útočiska) pre matričné úkony; v prípade výnimky by malo 
Finančné oddelenie upraviť finančné príspevky od SZĽH, obdobne ako pri výnimkách v minulosti,   
●p. Matejka- podmienka pre hráčov, aby odohrali sezónu iba v tomto klube, a iba pre týchto 12 hráčov, 
●p. Pšenka- sú v združení s Martinom, keďže by takýto hráč mohol nastúpiť za Martin je potrebné zadefinovať obmedzenia, 
●p. Kužma- podľa neho je potrebné určiť mantinely, v tejto súvislosti prizvať zástupcov klubu Prievidza, zástupcu z Ukrajiny na VV SZĽH a 
následne predložiť kritériá za akých podmienok by bolo možné výnimku prijať,   
 

KM SZĽH hlasovala o návrhu rozhodnutia č.4 (ZA: 10, proti: 0,zdržal sa: 0, nehlasoval: 2- rozhodnutie prijaté) 
 

Rozhodnutie KM 4/1/2022-23 
KM SZĽH odporúča VV SZĽH, aby sa v prípade vyhovenia žiadosti MŠHK Prievidze zároveň určili  pre takúto výnimku klubu obmedzenia, 
ktoré zabránia narušeniu regulárnosti súťaží.  
 

●p. Pék- informoval o žiadosti MHk HT 32 Liptovský Mikuláš; klub s postupujúcimi ambíciami, ak by sa žiadosti na výnimku pre UKR brankára 
vyhovelo, mal by mať klub obmedzenia, napr. v oblasti postupu,   
●p. Kužma- navrhol si vyžiadať aj stanovisko od J. Lašáka (brankári), 
●p. Štolc- je za, s tým, že nemôžu postúpiť, 
●p. Pšenka- nesúhlasí s udelením výnimky, 
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●p. Kompas- pokiaľ by sa vyhovelo, nemôžu hrať baráž, nie je známa ani výkonnosť brankára,  
 

Pre finálne stanovisko KM SZĽH k žiadosti HT MHk 32 L. Mikuláš si predseda KM SZĽH vyžiada doplňujúce stanoviská ďalších odborných 
komisií a oddelení.     
 

K bodu 10)  Rôzne 
●p. Kompas- navrhuje poslať na kluby predpokladané začiatky súťaží  
● p. Pék – ďalšie zasadnutie sa predpokladá v ½ augusta 2022,    
 
Ďalšie zasadnutie KM sa bude konať v auguste 2022 v sídle SZĽH, alebo  prostredníctvom aplikácie Teams, ak nenastanú 
okolnosti na zmenu termínu, alebo začiatku. 
 
  
V Bratislave 14. júla 2022 
 
 
Vyhotovil: P. Remžík, sekretár KM SZĽH 
 
Podklady: K. Šinkovič, ŠO SZĽH 
 
Za správnosť: L. Pék, predseda KM SZĽH 
 
Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH  
 
 
 
Prílohy: dľa textu /sú evidované a archivované na SZĽH/ 
 
 
 
 


